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rim; IEEE EET vm;IEEEEEC i. ERED

@rivm.nl]
From:

Sent: Wed 4/22/2020 9:49:34 AM

Subject: RE: Verzoekjes technische briefing - mondmasker pagina

Received: Wed 4/22/2020 9:49:35 AM

Klopt, is al in voorbereiding met EEE ben ik mee bezig, komt een hele pagina op.

Ik zal het meteen ook aan hem doorsturen.

trom: INENEEN EEE vr. i>

Sent: woensdag 22 april 2020 11:48

To:IE SEEN >; IESE SEEN +. IEEE SEN o>

Subject: RE: Verzoekjes technische briefing

Ja, dit zou dus nog ergens op onze website als onderbouwing bij maskers, wie kan dit oppakken? Ik zou ook het

artikel in NTVH over maskers van CAREAPEN als onderbouwing toevoegen, erg goed!

pan, [EEE
From: 5.1.2e

Sent: woensdag 22 april 2020 11:46

To: INIEEEDNEEE0 -ivm.ni>; HEE ov n>; JEEo civm.ni>
Subject: RE: Verzoekjes technische briefing

rivm.nl>

Zeker aanstippen dat dit in het visier is en niet genegeerd word, maar dat de basis het belangrijkste is:

. Er is vooral indirect bewijs, en direct bewijs gaat vooral over de start van de symptomen.

. Dus echt bij minste of geringste actie!

. Het is een druppelinfectie, geen aerogene infectie, dat is een groot verschil

. Algemene hygiéne is key, niet zitten aan het gezicht en tussen handelingen handen wassen!

5. Mondkapjes gebruik is zeer intensief en verkeerd gebruik kan ook weer risico’s met zich mee brengen,

namelijk druppels op het kapje die zo JUIST verspreid worden

6. Mondkapjes is maar een onderdeeltje van infectiepreventie

BW
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Dus dat

Sent: woensdag 22 april 2020 11:38

Subject: FW: Verzoekjes technische briefing

Zie aub hieronder. Gelukkig hebben we de dia’s al gemaakt gisteren en vanochtend heb ik die laten inbouwen in de

presentatie van EEE Maar, we moeten nog verder werken aan de uitleg over de rol van presymptomatische
transmissie en dat om deze tegen te gaan handenwassen essentieel is

Nog suggesties?

Groet, GREG

From:ICKEDNNNN)MREEETN© invws.n/>
Sent: woensdag 22 april 2020 11:30

To rivm.nl>

Subject: FW: Verzoekjes technische briefing

zie hieronder, [RL

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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5.1.2e )
Datum: woensdag 22 apr. 2020 11:

Aan: [IBEI iv.n @rivm.nl>

Onderwerp: RE: Verzoekjes technische briefing

@minvws.nl>

ter illustratie van verzoek, hieronder de tekst die Actiz in leden brief heeft opgenomen. Ze willen tegenwicht geven tegen te

ruim gebruik, maar hebben daarbij re weinig grond onder de voeten ons tekst van RIVM.

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 22 apr. 2020 8:34 AM

Aan: @rivm.nl <

Kopie: A. @minvws.nl>

Onderwerp: Verzoekjes technische briefing

In het dagelijks contact dat wij met het veld hebben wordt de roep om duidelijkheid/bevestiging van jullie kant ten

aanzien van het gebruik van PBM bij niet-COVID-pati&nten steeds groter aangezien steeds meer organisaties besluiten

PBM ‘preventief’ te gebruiken en dus ook in grote getalen in te kopen. Dat hangt samen met discussie over pre/a-

symptomatische klachten/besmetting.

In OMT advies vorige week en op RIVM website en in onze brieven staat duidelijk:

(1) Het uit voorzorg gebruiken van PBM bij patiénten die geen (verdenking op) COVID-19 hebben is niet nodig en gelet

op de schaarste van PBM ook niet gewenst.
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En in laatste OMT advies is ook nog toegevoegd:

(2) Het OMT steunt nadrukkelijk de wens van verzorgingstehuizen en zorgverleners om medewerkers in staat te stellen om

bij constatering van een eerste COVID-19-patiént gebruik te maken van persoonlijke beschermingsmiddelen zoals

mondkapjes op de betreffende afdeling. Gebruik buiten de betrokken afdeling wordt echter afgeraden.

Dit neemt onzekerheid niet weg en daarom verzoek aan jou om bij technische briefing dit inzicht (bij de huidige stand van

denken en niet bepaald door schaarste) nog eens te onderstrepen.

De onderstaande passage roept bovendien vragen op, als er onzekerheid is, waarom geldt dat dan niet in de zorg. Een

mogelijk verschil (maar ik ben de expert niet) zou kunnen zijn zorgprofessionals sowieso al voorzichtiger handelen.

Eris binnen het OMT nog geen consensus over de vraag of het verantwoord is om het verbod op het uitoefenen van de

overige contactberoepen op te heffen. Het knelpunt hierbij is de onduidelijkheid over de rol van presymptomatische

besmetting in deze setting, en
— in verband hiermee — de noodzaak van het gebruik van persoonlijke

beschermingsmiddelen buiten de zorg.

Hoop datjij kan helpen aan meer duidelijkheid vandaag, loopt vanmiddag ook debat weer in.

Veel dank!


